
 

 

 

Berģu Mūzikas un Mākslas Pamatskolas 

Skolas padomes sanāksme 

2024.gada 5. decembrī 

Protokols Nr.1 

 

Sanāksmi vada: skolas padomes priekšsēdētājs Edgars Šneps 

Sanāksmes dalībnieku skaits: 23 (saraksts pielikumā) + 1 pieaicināts viesis Dina Varslavāne 

Sanāksme sākas plkst. 19.00 

Sanāksmi protokolē: Inguna Čakstiņa 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Skolas Padomes nolikuma apstiprināšana   

2. Skolas Padomes sastāva papildināšana    

3. Padomes priekšsēdētāja vietnieka vēlēšanas   

4. Progresa ziņojums no pašvaldības par skolas pārbūvi    

5. Konkursa par ēdināšanas pakalpojuma sniegšanu skolā statuss  

6. Informācija par skolas budžetu 2025.gadam     

7. Informācija par tikšanos ar pašvaldības vadību     

8. Informācija par tikšanos ar direktores vietnieku Fēliksu Svirski  

9. Par sadarbību Skolas Padomes ietvaros      

10. Dažādi 

 

SANĀKSMES GAITA 

 

1. Skolas Padomes nolikuma apstiprināšana 

  

E.Šneps informē, ka Skolas nolikums jaunā redakcijā ir sagatavots un zvērināta advokāta Jāņa Vildera izskatīts 

un aicina to apstiprināt šajā sanāksmē. 

Vienlaikus Šneps informē, ka ir ienākuši vairāki vērtīgi ierosinājumi no vecākiem, kurus gan ieviest mācību 

gada vidū nebūtu korekti, tādēļ aicina izveidot darba grupu Nolikuma versijai, kas stātos spēkā ar jauno mācību 

gadu un kuru plānots apstiprināt Skolas Padomes sanāksmē maijā.  

Darba grupai pieteikušies Rihards Freidenfelds, Līga Kleinberga un vecāks, kas nav Skolas Padomes 

dalībniece Inga Bite. 

 

Padomē nolemts: 

Padome apstiprina Skolas Padomes nolikumu un nolemj veidot darba grupu nākamā mācību gada nolikuma 

sagatavošanai. 

 

2. Skolas Padomes sastāva papildināšana 

6.c klases vecāki ir izvirzījuši savu pārstāvi Skolas Padomē - Inesi Krasovsku. E.Šneps aicina apstiprināt 

Krasovsku Skolas Padomes sastāvā. 

 

Padomē nolemts: 

Padome apstiprina Inesi Krasovsku Skolas Padomes sastāvā. 

 

 



 

 

 

3. Padomes priekšsēdētāja vietnieka vēlēšanas 

Pirms sanāksmes savu kandidatūru vietnieka amatam ir pieteicis 8.a klases vecāku pārstāvis Kristaps Puķe. 

E.Šneps aicina Padomi atbalstīt K.Puķes kandidatūru. 

 

Padomē nolemts: 

Padome apstiprina Kristapu Puķi Padomes priekšsēdētāja vietnieka amatā. 

 

4. Progresa ziņojums no pašvaldības par skolas pārbūvi    

Ropažu novada domes pārstāve Dina Varslavāne informē, ka konkurss par projekta izstrādi ir noslēdzies. Ir 

saņemti 4 piedāvājumi, kuri šobrīd tiek izvērtēti. Lētākais piedāvājums esot ~ 300k eiro, dārgākais - ~500k 

eiro. Rezultātus paziņos iepirkuma komisija. Projektēšanas darbi plānoti 1 gadu. Regulāri notiks tikšanās ar 

projektētāju, kuru D.Varslavāne centīsies pieaicināt arī kādā no Skolas Padomes sēdēm statusa ziņojuma 

sniegšanai.  

Galvenās izmaiņas projektā – tiks pārcelta Mākslas skolas daļa uz jauno skolas korpusu.  

Projektēšanas uzdevuma sastādīšanai ticis izmantots ārpakalpojums. 

 

Jautājumi no Padomes Dinai Varslavānei: 

* Vai projekts nepaliks neīstenots? D.Varslavāne ir pārliecināta, ka noteikti tiks īstenots, jo projekts ir iekļauts 

Ropažu novada investīciju plānā. Plānotās izmaksas 20 milj. apmērā. Noteikti tiks ņemts kredīts uz kuru 

izglītības iestādes var pretendēt. 

* Par cik palielināsies skolas kapacitāte? D.Varslavāne ziņo, ka klāt nāks 21 klases telpa, bibliotēka, būs 

stāvvieta papildus 80 automašīnām. Cik būs papildus skolēnu vietas Varslavāne nemācēja atbildēt, bet tās 

visas noteikti būšot pamatskolā, jo vidusskola nav plānota. 

* Cik ilgs laiks plānots būvniecībai? D.Varslavāne informē, ka vismaz 2-3 gadi.  

* Vai ir izplānota ērtāka piebraukšana? D.Varslavāne atbild, ka jā, ir domāts par skolas apkārtni, nākotnē 

plānota arī estrāde.  

 

Padomē nolemts: 

Aicināt D.Varslavāni arī turpmāk sniegt Skolas Padomei ziņojumu par projekta norisi. 

 

5. Konkursa par ēdināšanas pakalpojuma sniegšanu skolā statuss  

D.Varslavāne ziņo, ka konkurss par ēdināšanas pakalpojuma sniegšanu skolās ir noslēdzies. Iesniegti 3 

piedāvājumi. Šobrīd notiek piedāvājumu izvērtēšana. Prasības - attālums no izglītības iestādes, pārtikas 

produktu izcelsme un kvalitāte u.c. rādītāji.  

 

D.Varslavāne informē, ka Domē bijušas sarunas ar esošo ēdinātāju par saņemtajām sūdzībām. Esošais 

pakalpojuma sniedzējs vēlas saņemt visas sūdzības un ir gatavs izrunāt un labot visas problēmas. Skolas 

pārstāve ziņo, ka pusdienu garša un kvalitāte šobrīd patiešām ir uzlabojusies un ēdiens ir pietiekamā 

daudzumā. 

Esošais uzņēmējs pakalpojumu sniegs līdz 2025.gada pavasarim.  

Jaunais līgums tiks slēgts uz 3 gadiem. Jo ātrāk tiks pabeigta piedāvājumu un uzņēmumu izvērtēšana, jo ātrāk 

tiks noslēgts un stāsies spēkā jaunais līgums. Līguma maiņu tiek rekomendēts veikt skolēnu brīvlaikā. 

Ropažu novada domes mājas lapā var iepazīties ar visiem dokumentiem saistībā ar konkursu. 

No Padomes izteikts ieteikums ielikt mājas lapā gan aktuālo pusdienu ēdienkarti, gan launagam, jo šobrīd tas 

neatbilst patiesībai. 



 

 

 

Tāpat izteikts ieteikums ielikt līgumā vai veikt papildus sarunas ar konkursa uzvarētāju par to, lai tiktu 

izvērtēts izmestās pārtikas apjoms. 

Padomē nolemts: 

Turpināt sekot līdzi konkursa norisei un lūgt D.Varslavānei arī nākamajā Skolas Padomes sanāksmē ziņot 

par konkursa statusu. Izteikts arī atkārtots aicinājums izveidot brīvprātīgo vecāku grupu, kas veiktu 

ēdināšanas pakalpojuma kvalitātes kontroli gan esošajam, gan jaunajam pakalpojuma sniedzējam. 

6. Informācija par skolas budžetu 2025.gadam 

 

Labākai skolas vajadzību izpratnei un lai Padome varētu kvalitatīvi pildīt Skolas Padomes Nolikuma 3.nodaļā 

noteiktos Skolas Padomes uzdevumus, tika lūgts skolas pārstāvim prezentēt Padomei Skolas 2025.gada 

budžetu. Diemžēl uz Padomes sanāksmi atbildīgā persona ierasties nevarēja. 

 

Padomē nolemts: 

Sasaukt ārkārtas attālinātu padomes sanāksmi, budžeta projekta prezentēšanai. 

 

7. Informācija par tikšanos ar pašvaldības vadību 

 

E.Šneps ziņo, ka ir pārrunāti transporta jautājumi - tiks īrēts transports atbilstoši nepieciešamībai, papildus 

sava transporta vienības nav plānotas. Skolas budžetā – izglītība ir prioritāte un visam, kas nepieciešams, 

līdzekļi tiks piešķirti. Lēmuma pieņemšanai par vidusskolas izveidi būs jāvērtē demogrāfiskie rādītāji, kā arī 

caur sabiedrības aptaujām un darba grupām iegūtā informācija par to, ko grib bērni un ko grib vecāki. Vecāku 

ieinteresētībai būs liela nozīmē, jo šobrīd ir zināmas bažas vai vispār ir tik daudz to skolēnu, kas vēlētos 

turpināt mācības šajā skolā vidusskolas klasēs. Plānots plašāku izpēti par šo jautājumu uzsākt 2025.gada otrajā 

pusē. 

 

8. Informācija par tikšanos ar Fēliksu Svirski  

E.Šneps informē par pārrunāto tikšanās laikā ar direktores vietnieku F.Svirski, kur galvenās tēmas bija 

konkursa statuss par ēdināšanas pakalpojumu, budžets, vecāku jautājumi par uzņemšanu Mākslas un Mūzikas 

skolās, pedagogu trūkums, u.c. Sarunas konspekts izsūtīts Padomes locekļiem zināšanai. 

Tikšanās laikā tika ieteikts Pamatskolas pieteikuma anketā iekļaut papildus sadaļu, kur vecākiem atzīmēt, ja 

viņi vēlas pieteikt bērnu Mūzikas vai Mākslas skolai. Padome ierosina uzlikt termiņu jaunas anketas izveidei 

– līdz 2025.gada februāra Padomes sanāksmei. 

 

Par budžetu diemžēl palika neskaidra kopaina un kādas ir skolas prioritātes, tādēļ ir izteikts aicinājums skolas 

pārstāvim prezentēt budžetu Padomē. 

 

Padomē nolemts: 

Aicināt skolu sagatavot jaunu uzņemšanas skolā veidlapu, kurā iekļaut sadaļu par Mūzikas un Mākslas 

skolām. Noskaidrot likumiskās iespējas termiņa samazināšanai, kad vecākiem jāiesniedz dokumenti skolā un 

ziņot par to Padomes februāra sēdē. 

 

9. Par sadarbību Skolas Padomes ietvaros 

E.Šneps informē, ka tiks izveidota Padomes locekļu aptaujas anketa un aicina visiem Padomes locekļiem 

padalīties ar profesionālo informāciju par sevi, lai nepieciešamības gadījumā mēs zinātu pie kā varam vērsties 



 

 

 

un izmantotu savus resursus pilnvērtīgi. Tāpat izskan aicinājums būt proaktīviem un dalīties ar idejām skolas 

dzīves uzlabošanai, kā arī informēt Padomes vadību par jebkurām situācijām skolā vai klasēs, kur Padomes 

līdzdalība varētu būt palīdzoša. 

Oficiālo dokumentu apritei arī turpmāk tiks izmantots e-pasts, tomēr operatīviem jautājumiem ir izmantojama 

Whatsapp platforma. 

 

10. Dažādi 

 

a) Vecāki informē par situācijām, kad nevienam nesaprotamu iemeslu dēļ tiek pārtrauktas darba tiesiskās 

attiecības ar skolēnu iemīļotiem skolotājiem, kuri turklāt ir pratuši radīt bērnos interesi par pasniegto 

priekšmetu. 

b) Vecāki uztraucas, ka skolotājas slimības dēļ, ilgstoši nenotiek matemātikas stundas sestajām klasēm. 

Izskan jautājums vai nav iespēja šīs stundas vadīt attālināti vai varbūt tomēr meklēt aizvietotāju uz 

skolotājas slimības laiku. 

c) Tiek ziņots, ka dažās klasēs ir bērni ar sarežģītu uzvedību, kas veido sliktu mikroklimatu. Arī vairāku 

bērnu attieksme pret skolotājiem ir necienīga. Padomē izskan jautājums, kādi pasākumi tiek veikti 

mobinga atpazīšanai un novēršanai un skolēnu izglītošanai šajā jomā. 

d) Atsaucoties uz iepriekšējā Padomes sanāksmē runāto, Padome vēlas noskaidrot vai dušas sporta zālē 

ir atvērtas un bērni tās var atkal izmantot. 

e) Par skolēnu vērtēšanu. Vai atzīmju noapaļošana uz augšu vai uz leju ir skolas lēmums vai IZM 

vadlīnijas? 

f) Par drošību pie gājēju pārejas. Pēdējās nedēļas laikā  uz tās ir notriekts bērns. Ziņo, ka iepriekšējie 

lūgumi pašvaldībai uzstādīt videokameras vai papildus uzmanības objektus, nav ņemti vērā. Šobrīd 

vienu dienu nedēļā pie skolas dežurē pašvaldības policija, bet tas ir arī viss. 

g)  Par fonda veidošanu. E.Šneps ziņo, ka kamēr mums nav informācija par skolas budžetu un tā 

prioritātēm, nav arī skaidrības kas skolai trūkst un kādam nolūkam fonds būtu nepieciešams.  

h) Padomes aicinājums lūgt skolas direktorei gadījumā, ja pati netiek uz Skolas Padomes sanāksmi, 

nosūtīt vismaz vienu no pieciem vietniekiem pārstāvēt skolu savā vietā. 

 

Padomē nolemts: 

Lūgt skolas pārstāvi komentēt punktus a līdz e tuvākās sanāksmes laikā. 

Padomes vadībai tuvākās tikšanās laikā ar Domes pārstāvjiem izrunāt satiksmes drošības jautājumu pie skolas. 

 

 

Sanāksme beidzās plkst.20:55 


